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Protokół Nr XXX/17  

z obrad XXX Sesji Rady Powiatu w Suwałkach 

 

Obrady XXX Sesji Rady Powiatu w Suwałkach odbyły się  

26 października 2017 r. w sali Nr 129, w budynku przy ul. Świerkowej 60 

w Suwałkach.   

  

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Suwałkach 

Grzegorz Mackiewicz. Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady otwierając obrady powitał Komendanta Miejskiego 

Państwowej Straży Pożarnej w Suwałkach – st. bryg. mgr inż. Pana Bogdana 

Wierzchowskiego, Powiatowego Lekarza Weterynarii w Suwałkach – Pana 

Remigiusza Franciszka Kuleszę, Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Suwałkach – Panią Elżbietę Bednarko, Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego Powiatu Ziemskiego Suwałki – Pana Mirosława 

Szczesnego, Wojskowego Komendanta Uzupełnień w Suwałkach – Pana ppłk 

Jarosława Kowalewskiego, Zastępcę Komendanta Placówki Straży Granicznej 

w Rutce – Tartak – Pana mjr Wojciecha Bartoszewicza, w/z Dyrektora Aresztu 

Śledczego w Suwałkach – kpt Michała Chrościelewskiego, Panią komisarz 

Mariolę Żynda – przedstawiciela Delegatury Urzędu Celno – Skarbowego  

w Suwałkach, Przewodniczącego Powiatowego Zrzeszenia Ludowe Zespoły 

Sportowe – Pana Władysława Renowickiego, Naczelnika Urzędu Skarbowego 

w Suwałkach – Pana Tomasza Butkiewicza. 

Przewodniczący Rady otwierając obrady powitał dyrektorów, 

kierowników jednostek organizacyjnych powiatu suwalskiego: Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Suwałkach – Panią Teresę Dzienuć, Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Suwałkach, Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Suwałkach - Pana Marka Dziemiana,  Dyrektora Zespołu 

Szkół im. gen. L.M. Paca w Dowspudzie – Pana Jana Kazimierza Orłowskiego, 

Dyrektora Domu Dziecka w Pawłówce – Pana Waldemara Jerzego Pstrzoch, 

Dyrektora Środowiskowego Domu Samopomocy w Lipniaku i Kierownika 

Zakładu Aktywności Zawodowej SOWA w Lipniaku – Panią Bożennę Jadwigę 

Chmielewską, Skarbnika Powiatu – Panią Ewę Kamińską, Powiatowego 

Rzecznika Konsumentów – Panią Grażynę Kuklińską,  Sekretarza Powiatu – 

Pana Cezarego Grzegorza Zwolińskiego.  

Przewodniczący Rady powitał naczelników wydziałów Starostwa 

Powiatowego w Suwałkach: Panią Jolantę Sawicką, Panią Celinę Puchalską, 

Panią Grażynę Żukowską, Pana Konrada Charmuszko, Pana Stanisława 
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Żukowskiego, Panią Halinę Wasilewską (Lista zaproszonych Gości – załącznik 

nr 1). 

Przewodniczący Rady powitał Radnych Rady Powiatu (Lista obecności 

Radnych – załącznik nr 2)  

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych ustawowego składu 

rady, w obradach uczestniczy 15 radnych:  

 

1. Biłda Stefan 

2. Bukowski Rafał Konrad 

3. Burzyński Marian 

4. Chlebus Andrzej   

5. Dziatkowski Marek  

6. Gryszkiewicz Irena   

7. Kleszczewski Zbigniew    

8. Kowalewski Witold 

9. Łuniewski Artur    

10. Mackiewicz Grzegorz  

11. Mackiewicz Zbigniew   

12. Małachowski Sławomir  

13. Ołdakowski Szczepan 

14. Szwengier Stanisław   

15. Truchan Anna Danuta 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że istnieje prawomocne quorum  

do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Państwo Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z materiałami, w brzmieniu: 
 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych. 
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8. Informacja Starosty Suwalskiego z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych. 

10. Zapoznanie się z „Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Suwalskiego w roku szkolnym 2016/2017”. 

11. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działalności Zespołu Szkół im. gen. 

Ludwika Michała Paca w Dowspudzie za rok szkolny 2016/2017”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego z 

obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego w 2018 r. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i 

kosztów związanych z usuwaniem i przechowywaniem pojazdów.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

2017 rok. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na 

lata 2017 – 2025. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań powiatu realizowanych w roku 2017 w ramach środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

17. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje lub uwagi do zmiany 

porządku obrad sesji.  

 

Propozycji zmian do porządku obrad sesji nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego porządku obrad: 

 

 za przyjęciem porządku głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Zaproponowany porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z obrad XXIX Sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo                    

był wyłożony w Biurze Rady Powiatu. Zapytał, czy są uwagi do treści 

protokołu.  
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Uwag nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXIX Sesji Rady Powiatu 

w Suwałkach: 

 

za przyjęciem protokołu głosowało   - 15 Radnych 

przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Protokół z obrad XXIX Sesji Rady Powiatu w Suwałkach został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzeń                     

w dniach 10 października, 17 października i 24 października 2017 r. Państwo 

Radni otrzymali w dniu dzisiejszym. 

Zapytał, czy są uwagi, pytania do przedłożonego sprawozdania. 

 Pytań i uwag nie wniesiono.   

 

Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu                   

w Suwałkach w okresie międzysesyjnym: 

 

za przyjęciem sprawozdań głosowało             - 15 Radnych 

przeciwko                  -  0  

wstrzymało się od głosu                -  0  

 

 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym zostało przyjęte jednogłośnie (załącznik Nr 3). 

 

Ad.5.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań.  

 

Interpelacji i zapytań nie wniesiono.  

 

Ad.6. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
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 Przewodniczący Rady zamknął punkt z uwagi na jego 

bezprzedmiotowość. 

 

Ad.7.  

Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Naczelnika Urzędu Skarbowego  

w Suwałkach o przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych.  

 Naczelnik Urzędu Skarbowego w Suwałkach Tomasz Butkiewicz 

przekazał: „witam wszystkich Państwa, Panie Starosto, Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo, w zasadzie niewiele mam do opowiedzenia, ale wykonując 

dyspozycje art. 25 c ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym, do 30 

października należy Państwu taką informację przedstawić. Przeanalizowano 40 

sztuk oświadczeń majątkowych, złożonych na dzień 31 grudnia 2016 roku. Z 

tego oczywiście cały Zarząd Powiatu, oświadczenie Przewodniczącego, 

oświadczenia Radnych Powiatu, Sekretarza Powiatu, oświadczenie Skarbnika 

Powiatu, siedem oświadczeń kierowników jednostek organizacyjnych powiatu i 

trzynaście oświadczeń osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Starosty. Informacja o wynikach tych analiz zostały przekazane Panu 

Przewodniczącemu w dniu 19 lipca 2017 roku. Wcześniej chcę powiedzieć, że 

mieliśmy kontakt z Panem Sekretarzem i takie błędy, źle powiedziałem, takie 

delikatne uchybienia, które dały się naprawić, zostały, że tak powiem w trybie 

natychmiastowym uzupełnione. Można zatem powiedzieć, że w wyniku 

przeprowadzonej analizy nie wystąpiły przypadki nie złożenia oświadczenia 

majątkowego, nie wystąpiły też przypadki złożenia oświadczenia majątkowego 

po terminie, natomiast wystąpiły niewielkie nieprawidłowości polegające m.in. 

na tym, że wpisano inną powierzchnię nabytej nieruchomości niż wynika to z 

danych posiadanych przez Urząd Skarbowy, czyli z bazy CZMu, a my mamy 

wszystkie akty notarialne, więc my to wiemy, wykazaniu zawyżonego dochodu  

z tytułu prowadzonej działalności gospodarczej, nie wpisaniu dochodu,  to też 

malutkie kwoty, w każdym razie chodzi mi o to, że nie ma podstaw zgodnie z 

art. 25 c ust. 9 występowania z tym raportem do CBA, tak że chciałem 

wszystkim Państwu podziękować za przyłożenie się do wypełnianych 

oświadczeń majątkowych. Mam nadzieje, że w przyszłym roku nie będzie nic 

do powiedzenia, bo będzie można powiedzieć, że nie stwierdzono żadnych 

uchybień. Dziękuję”.  

 Przewodniczący Rady złożył podziękowania Naczelnikowi Urzędu 

Skarbowego za przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych.  

 

Ad.8.  

Informacja Starosty Suwalskiego z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Starosty Ołdakowskiego  

o przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych.   

Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał: „Szanowni Państwo, Panie 

Przewodniczący, Szanowna Rado, również tak jak co roku zgodnie z art. 25 c 

ustawy o samorządzie powiatowym oświadczenia majątkowe powinni składać: 

członkowie zarządu powiatu, sekretarz powiatu, skarbnik powiatu, kierownik 

jednostki organizacyjnej powiatu, osoba zarządzająca i członek organu 

zarządzającego powiatową osoba prawną oraz osoba wydająca decyzje 

administracyjne w imieniu starosty są obowiązani do złożenia oświadczenia o 

swoim stanie majątkowym. Wszystkie osoby zobowiązane do złożenia 

oświadczeń majątkowych według stanu na dzień 31 grudnia 2016 roku dokonały 

tej czynności, z tym że jest tutaj jedna uwaga mianowicie jedna osoba wydające 

decyzje administracyjne złożyła oświadczenie majątkowe z kilkudniowym 

opóźnieniem. Pozostałe osoby tak jak tutaj Pan Naczelnik Urzędu Skarbowego 

wskazał, w których oświadczeniach zostały zauważone drobne uchybienia te 

osoby zostały wezwane do ich usunięcia, takich osób było sześć i te uchybienia 

zostały poprawione. Dziękuję” (Informacja Starosty Suwalskiego z dnia 23 

października 2017 roku z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych członków 

zarządu, sekretarza i skarbnika powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu suwalskiego oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu starosty – załącznik Nr 4).   

 Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

Ad.9.  

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że również on ma obowiązek taką 

analizę przedstawić. Drobne uchybienia były, wszyscy Radni oświadczenia 

majątkowe złożyli w terminie. Dodał, że szczegółowa analiza i stwierdzone 

nieprawidłowości dotyczące każdego oświadczenia majątkowego znajduje się  

w Biurze Rady Powiatu i każdy z Radnych może się z nimi zapoznać (pismo 

znak: BRP.0033.1.3.2017 z dn. 26 października 2017 roku – załącznik Nr 5).  

 Dodał, iż Podlaski Urząd Wojewódzki w Białymstoku w dniu 20 
października 2017 r. również przedstawił analizę oświadczeń majątkowych 
złożonych przez Pana Starostę oraz przeze mnie Wojewodzie Podlaskiemu. 
Analiza ta również znajduje się w Biurze Rady i można się z nią bliżej zapoznać.  

Przewodniczący Rady podziękował Panu Naczelnikowi Urzędu 

Skarbowego w Suwałkach za przybycie.  
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Ad.10.  

Zapoznanie się z „Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Suwalskiego w roku szkolnym 2016/2017”. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Pana Wicestarostę o kilka słów 

wprowadzenia do przedłożonej informacji.  

 Wicestarosta Witold Kowalewski przekazał: „Szanowni Państwo, Panie 

Przewodniczący, realizując tak jak tutaj wszyscy powołują się na ten obowiązek 

ustawowy Zarząd Powiatu również przedkłada informację z realizacji zadań 

oświatowych i te zadania oświatowe można podzielić na pięć grup. Pierwsze 

zadanie oświatowe to są zrealizowane przez Zespół Szkół w Dowspudzie, tutaj 

jest Pan Dyrektor i zaraz ten temat rozwinie nam jeszcze bardziej. Państwo 

Radni tą informację otrzymali, była ona dyskutowana na Komisji, tak że w 

szczegółach tego omawiał nie będę. Zadania realizowane na rzecz powiatu 

suwalskiego przez Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną w Suwałkach – jak 

Państwo wiecie własnej poradni nie prowadzimy, mamy porozumienie z 

Prezydentem Miasta Suwałki i na mocy tego porozumienia zdania te 

wykonywane są właśnie przez Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną 

prowadzoną przez Miasto Suwałki. W ubiegłym roku przeznaczyliśmy na ten 

cel kwotę dosyć znaczną bo 520.000 zł, w tym roku jesteśmy już po rozmowach 

z Panem Prezydentem i w roku 2018 będzie nieznacznie mniej z tego powodu że 

jest mniej uczniów na terenie powiatu. Następne zadanie to jest kierowanie 

dzieci do szkół specjalnych oraz nieletnich do młodzieżowych ośrodków 

wychowawczych, więc tutaj też nie prowadzimy szkół specjalnych jak również 

nie ma na naszym terenie powiatu ośrodków wychowawczych dlatego też 

mieszkańców powiatu, którzy wymagają takich skierowań kierujemy do 

odpowiednich szkół, m.in. do Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego 

Nr 1 w Suwałkach, do Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w 

Gołdapi jak również do Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego dla 

Dzieci Słabowidzących w Warszawie. Następne zadanie edukacyjne to jest 

prowadzenie Ośrodka  Rehabilitacyjno – Edukacyjno – Wychowawczego w 

Brodzie Nowym, gdzie jednostką prowadzącą jest Ośrodek  Rehabilitacyjno – 

Edukacyjno – Wychowawczy w Brodzie Nowym, natomiast my przekazujemy 

subwencję, która do nas trafia z Ministerstwa Finansów. Chciałbym dodać, że 

Ośrodek ten funkcjonuje od 2009 r. Większych uwag do działalności tego 

Ośrodka nie ma, w ubiegłym roku, jak i w tym roku przeprowadzono po jednej 

kontroli i teraz planowana jest kontrola w listopadzie celem sprawdzenia, czy 

dotacje wykorzystywane są prawidłowo. I następna sprawa to jest piąte takie 

zadanie realizowane przez Powiat to jest przyznawanie stypendium za wyniki w 

nauce, przed chwilą właśnie byliśmy świadkami takiej uroczystości. Liczba tych 

stypendiów na przestrzeni lat kształtuje się bardzo różnie, bywały lata, że było 

ich 5 – 10, w tym roku szczególnie dużo bo 78. Dziękuję bardzo”.   
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Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do przedstawionej  

informacji. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że powyższa informacja była 

przedmiotem posiedzenia Komisji Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym, na 

którym została szczegółowo omówiona. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 26 października br. zapoznała się                           

z przedłożoną informacją. Komisja nie wniosła uwag do tej informacji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag 

„Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Suwalskiego w roku 

szkolnym 2016/2017” została przyjęta - załącznik Nr 6). 

 

Ad.11.  

Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działalności Zespołu Szkół im. gen. 

Ludwika Michała Paca w Dowspudzie za rok szkolny 2016/2017”. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Dyrektora Zespołu Szkół w Dowspudzie o 

kilka słów wprowadzenia do przedłożonego sprawozdania.  

 Dyrektor Zespołu Szkół w Dowspudzie Jan Kazimierz Orłowski 

przekazał: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałem powiedzieć, że w 

mijającym roku szkolnym 2016/2017 kształciliśmy w czterech zawodach, 

podobnie jak i w tym roku szkolnym w zawodzie technika rolnika w Technikum 

dla młodzieży, w zawodzie rolnika na kursach kwalifikacyjnych, w zawodzie 

technika weterynarii w Technikum dla młodzieży, jak również w Szkole 

Policealnej dla Dorosłych i w zawodzie technika hotelarstwa w Technikum dla 

młodzieży. W ubiegłym roku szkolnym według stanu na dzień 10 września 2016 

roku łącznie kształciliśmy 260 osób czyli byli to uczniowie jak również i  

słuchacze. W tym roku chciałbym powiedzieć, że mamy w tej chwili 294 osoby, 

oczywiście mam tutaj na myśli młodzież i słuchaczy. Jeśli chodzi o wyniki, 

które przedstawiłem w sprawozdaniu to są one jeśli chodzi o kwalifikację, 

egzaminy właśnie w zakresie poszczególnych kwalifikacji, to chciałbym tutaj 

może powiedzieć, że od kilku lat jeśli chodzi o egzaminy w zakresie 

kwalifikacji to w zawodzie technika rolnika, technika hotelarstwa są to dwa 

egzaminy, które w ciągu kształcenia uczniowie zdają, jakby dwie matury 

zawodowe można powiedzieć.  Natomiast w zawodzie technika weterynarii są 

trzy kwalifikacje i tez uczniowie w czasie nauki zdają trzy egzaminy, często 

nazywamy tak, że jest to matura zawodowa można powiedzieć, bo odbywa się 

to w formie pisemnej  jak również w formie praktycznej. Oczywiście do tych 

egzaminów przystępują wszyscy nasi uczniowie. Wyniki myślę, że są zbliżone 

do wyników w innych szkołach. To są tez stu procentowe wyniki, uczeń 
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natomiast, który nie zda egzaminu później poprawia, w związku z tym uczeń 

kończący szkołę uzyskuje tytuł technika, bo obecnie jest tak, że uczeń, który 

ukończy szkołę średnią może uzyskać świadectwo ukończenia, ale nie mieć 

tytułu technika jeśli nie zda tych egzaminów w zakresie poszczególnych 

kwalifikacji obowiązujących. Jeśli chodzi o nadzór pedagogiczny Kuratora 

Oświaty to nie wniósł on żadnych uwag, zastrzeżeń. W ubiegłym roku młodzież 

kształcąca się w zawodzie technik rolnik odbywała praktyki w Pracowni 

szkolenia praktycznego w Dowspudzie, uczniowie kształcący się w zawodzie 

technika weterynarii w lecznicach weterynaryjnych a uczniowie w zawodzie 

technika hotelarstwa w ubiegłym roku Centralnym Ośrodku Sportu w Wilkasach 

oraz w innych hotelach położonych na terenie naszego województwa. 

Chciałbym jeszcze powiedzieć, że w celu poszerzenia programu kształcenia 

zawodowego w zakresie jazdy konnej uczniowie uczestniczyli w zajęciach 

klubu jeździeckiego, braliśmy udział w olimpiadach: ekologicznej, wiedzy i 

umiejętności rolniczych. W ubiegłym roku jako że programy unijne, które 

realizowaliśmy zakończyły się to uzyskaliśmy takie wsparcie finansowe na 

zakup książek do biblioteki, natomiast złożyliśmy projekt na działanie 3.3 

kształcenie zawodowe młodzieży na rzecz konkurencyjności podlaskiej 

gospodarki na wartość około 500.000 zł. Jeżeli projekt ten zostanie 

zakwalifikowany, bo w tej chwili przeszedł on ocenę formalną i został 

skierowany do części merytorycznej. Jeśli chodzi o osiągnięcia to są one w 

sprawozdaniu. Takim ważnym działaniem to są działania wychowawcze, 

podtrzymywaliśmy właśnie tradycję, czyli obchody nadania imienia szkole, 

obchody święta szkoły, patrona, odzyskanie niepodległości, wigilię, ślubowanie 

klas pierwszych, pożegnanie absolwentów. W ciągu roku szkolnego jeśli chodzi 

o sport organizowaliśmy różnego rodzaju zawody, można powiedzieć, że we 

wszystkich  dziedzinach sportu na terenie szkoły jak również uczniowie brali 

udział też w różnych współzawodnictwach sportowych na zewnątrz. W ramach 

zajęć pozalekcyjnych uczniowie zainteresowani, bo mamy taki profil albo 

nazywamy to zajęcia pozalekcyjne dotyczące profilu mundurowego, czyli 

zajęcia strzeleckie, musztrę. Także wielką wagę przywiązywaliśmy do promocji 

szkoły, przez dwa dni mieliśmy dzień otwartych drzwi, również odwiedzaliśmy 

szkoły gimnazjalne, także przekazywaliśmy informacje do instytucji związanych 

z rolnictwem i myślę, że tutaj ten efekt jest obecny chociażby w tym, że na 

dzień dzisiejszy mamy około trzystu uczniów i słuchaczy łącznie.  Dziękuję 

bardzo”.  

 Przewodniczący Rady przekazał, że powyższe sprawozdanie Państwo 

Radni otrzymali wraz z materiałami.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do przedstawionego  

sprawozdania.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  
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Przewodniczący Rady przekazał, że powyższe sprawozdanie było 

przedmiotem posiedzenia Komisji Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym, na 

którym zostało szczegółowo omówione. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 26 października br. zapoznała się                           

z przedłożonym sprawozdaniem. Komisja nie wniosła uwag do tego 

sprawozdania.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag 

„Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół im. gen. Ludwika Michała Paca                        

w Dowspudzie za rok szkolny 2016/2017” zostało przyjęte (pismo znak: 

ZS.0311-3/17  z dn. 02.10.2017 r. – załącznik Nr 7).   

 

Ad.12.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat                  

za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego                  

z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego w 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pana Sekretarza Powiatu o kilka 

słów wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

 Sekretarz Powiatu Cezary Grzegorz Zwoliński przekazał: „Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, jak co roku na Radzie Powiatu spoczywa 

obowiązek podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek za 

przechowywanie i usuwanie obiektów pływających z obszarów wodnych 

powiatu. Ten obowiązek wynika z ustawy o bezpieczeństwie osób 

przebywających na obszarach wodnych. Zarząd Powiatu proponuje przyjąć 

stawki maksymalne określone przez Ministra Rozwoju i Finansów. W imieniu 

Zarządu proszę o podjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu. Jeśli są jakieś 

pytania bardzo proszę”.    

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały wraz                 

z uzasadnieniem Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu oraz Komisję 

Finansową w dniu 25 października 2017 r.,  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji i 

Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu Artur Łuniewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 8). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 



11 
 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 9). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego 

obiektu pływającego z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego w 2018 r.: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXX/173/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 26 października  

2017 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statku lub innego obiektu pływającego z obszarów wodnych Powiatu 

Suwalskiego w 2018 r. została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 10). 

 

Ad.13.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i 

kosztów związanych z usuwaniem i przechowywaniem pojazdów.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Naczelnik Wydziału 

Komunikacji o kilka słów wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

 Naczelnik Wydziału Komunikacji Jolanta Sawicka przekazała: „Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, jest to już siódma uchwała w tym zakresie, 

ponieważ ustawa Prawo o ruchu drogowym w 2011 roku taki obowiązek 

wprowadziła, dlatego tez corocznie taka uchwała jest podejmowana. W 

projekcie tej uchwały również zostały zaproponowane stawki maksymalne 

określone przez Ministra Finansów. Minister Finansów też co roku ustala takie 

maksymalne stawki opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów. Projekt 

powyższej uchwały w zasadzie w minimalnym stopniu dotyczy mieszkańców 

powiatu suwalskiego, ponieważ głównie są odholowywane tzw. tiry z Rosji i 

Białorusi, także jeżeli trafi się jeden samochód osobowy w miesiącu to jest 

wszystko. W tej chwili mamy podpisaną umowę z firmą Tranzdźwig Zawadzcy 

z Augustowa na odholowywanie i usuwanie pojazdów. Jest to zadanie własne 

powiatu, do tej pory kosztów żadnych nie było, natomiast dochody są niewielkie 

bowiem niewielka jest różnica pomiędzy tym co my płacimy dla firmy 

Tranzdźwig a co płacą właściciele pojazdów. Także ta różnica jest 5 zł w 

zależności czy za odholowanie czy za przechowywanie. Ta różnica jest w 

dochodach powiatu”.  
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 Przewodniczący Rady zapytał: „czyli całą kwotę przekazuje się tej 

firmie?” 

Naczelnik Wydziału Komunikacji Jolanta Sawicka przekazała: „nie, 

właściciel pojazdu płaci więcej natomiast my potem raz w miesiącu fakturę 

wystawia Tranzdźwig Zawadzcy, zgodnie z umową, jest to kwota trochę 

mniejsza, ale niewielka różnica”.   

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały wraz                 

z uzasadnieniem Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu oraz Komisję 

Finansową w dniu 25 października 2017 r.,  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji i 

Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu Artur Łuniewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 11). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 12). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z usuwaniem i 

przechowywaniem pojazdów.  

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXX/174/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 26 października  

2017 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z usuwaniem 

i przechowywaniem pojazdów została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 13). 

 

Ad.14.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu  

na 2017 rok. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Skarbnik Powiatu o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

Skarbnik Powiatu Ewa Kamińska przekazała: „Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo, w przygotowanym projekcie uchwały Rady Powiatu w 

Suwałkach w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok główne 

proponowane zmiany mające wpływ na wielkość budżetu to zwiększenie planu 

dochodów i wydatków o kwotę 20.304 zł w związku z decyzją Wojewody 

Podlaskiego z 6 października br. zwiększającą dotację celową na realizacje 

programów korekcyjno – edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w 

rodzinie, zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 31.064 zł w 

związku z wprowadzeniem do budżetu projektu „Rozwój kompetencji kadr 

subregionu suwalskiego” wkładu własnego wnoszonego przez beneficjentów w  

wysokości 10 % otrzymanego dofinansowania wybranej formy kształcenia. 

Zmniejszenie planu dochodów i wydatków o kwotę 5.610 zł w związku z 

decyzją Wojewody Podlaskiego z 13 października br. zmniejszającą dotację 

celową na prace geodezyjno – urządzeniowe na potrzeby rolnictwa i 

zmniejszenie planu dochodów o kwotę 550.000 zł i wydatków w wysokości 

1.100.000 zł w związku z przesunięciem do realizacji na 2018 rok przebudowy 

dwóch dróg powiatowych: drogi Supienie – Wólka – Filipów i drogi Białe – 

Niemcowizna – Bakaniuk – Józefowo. Pozostałe zmiany polegają na 

przesunięciach pomiędzy podziałkami klasyfikacji budżetowej. W wyniku 

przeprowadzonych zmian budżet powiatu po stronie dochodów zmniejszy się o 

kwotę 503.392 zł natomiast po stronie wydatków zmniejszy się o kwotę 

1.053.392 zł, deficyt również ulegnie zmniejszeniu i wyniesie 602.745 zł. 

Dziękuję”.   

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały  

oraz uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Dodał, że w 

dniu 24 października br. Zarząd Powiatu przyjął nowy projekt uchwały, który 

Państwo także otrzymali na posiedzeniach poszczególnych Komisji.  

Dodał, że projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansową i Komisję 

Promocji i Rozwoju Powiatu w dniu 25 października br. oraz Komisję Polityki 

Społecznej w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 14). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

  Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 15). 
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Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 16). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2017 rok: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXX/175/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 26 października  

2017 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 17). 

 

Ad.15.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 

2017 – 2025. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że przedmiotowy projekt uchwały jest 

konsekwencją podjętej uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 r.  

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Dodał, że Zarząd 

Powiatu w dniu 24 października br. przyjął nowy projekt uchwały, który 

Państwo Radni otrzymali na posiedzeniach poszczególnych Komisji Rady.  

Dodał, że projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansową i 

Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu w dniu 25 października br. oraz Komisję 

Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 18). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 
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  Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 19). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 20). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 

2017 – 2025:  

  

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0 

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXX/176/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 26 października 

2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2017 – 2025 została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 

21). 

 

Ad.16.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań powiatu realizowanych w roku 2017 w ramach środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Suwałkach o kilka słów wprowadzenia do przedmiotowego 

projektu uchwały.  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Suwałkach 

Stanisław Dziemian przekazał: „Panie Przewodniczący, Drodzy Państwo, otóż 

ten projekt uchwały ma charakter w zasadzie czyszczący, rzecz w tym, że 

PFRON przekazał dodatkowe środki w wysokości około 2.000 zł dla powiatu, 

również z turnusów rehabilitacyjnych zostaje nam kwota około 3.400 zł. 

Proponujemy przesunięcie tych kwot o łącznej wysokości 5.436 zł na 

zaopatrzenie w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne, gdyż tutaj 

mamy największe potrzeby i najwięcej wniosków mieszkańców Powiatu. 

Bardzo dziękuję”.  
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Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Dodał, że projekt 

uchwały opiniowany był przez Komisję Finansową i Komisję Promocji i 

Rozwoju Powiatu w dniu 25 października br. oraz Komisję Polityki Społecznej 

w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 22). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

  Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 25 października br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 23). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 26 października br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 24). 

 Przewodniczący Rady przekazał, że w dniu 23 października 2017 r. 

Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób Niepełnosprawnych przy Staroście 

Suwalskim pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia zadań powiatu realizowanych w roku 2017  

w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych  (uchwała Nr 2/2017 z dnia 23 października 2017 roku -  

załącznik Nr 25).  

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych w roku 2017  

w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0 

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXX/177/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 26 października 

2017 r. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych 
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w roku 2017 w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 26). 

 

Ad.17.  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków  

i oświadczeń. Przekazał, że  w dniu 25 października 2017 r. wpłynęła do Biura 

Rady analiza działalności uchwałodawczej organów jednostek samorządu 

terytorialnego za 2016 rok. Analiza dostępna jest w Biurze Rady Powiatu, 

gdyby ktoś chciał bliżej zapoznać się z jej treścią.  Jak wynika z przedstawionej 

analizy - w powiecie suwalskim poddanych nadzorowi Wojewody Podlaskiego 

w 2016 r. zostało 30 uchwał Rady Powiatu. Nie wydano żadnego 

rozstrzygnięcia nadzorczego, zarządzenia zastępczego, nie było wskazania 

nieistotnego naruszenia prawa ani też skargi do WSA na wydane rozstrzygnięcie 

nadzorcze oraz skarg „własnych” organu nadzoru do WSA. Wydano po dwa 

rozstrzygnięcia nadzorcze w Gminie Bakałarzewo, Przerośl i Suwałki 

(kserokopia pisma znak NK-II.40.60.2017 z dn. 23.10.2017 r. – załącznik               

Nr 27). 

Przewodniczący Rady przekazał, że do Pana Starosty w dniu                          

25 października br. wpłynęło zaproszenie od Dyrektora Oddziału Instytutu 

Pamięci Narodowej Komisji Ścigania Zbrodni przeciwko Narodowi Polskiemu  

w Białymstoku do udziału w I Podlaskim Kongresie Pamięci Narodowej, który 

odbędzie się w dniu 7 listopada 2017 r. w Podlaskim Urzędzie Wojewódzkim  

w Białymstoku z prośbą o udostepnienie wśród członków Rady Powiatu 

(kserokopia  pisma znak BENBi-6011-10(19)/17  z dn. 23.10.2017 r. – 

załącznik Nr 28). Każdy z Państwa Radnych kopię tego pisma otrzymał.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w dniu 27 października obchodzone 

jest Święto Terenowych Organów Administracji Wojskowej. W związku z 

powyższym przedstawicielom Wojska wszystkiego najlepszego życzymy, 

wszystkim żołnierzom i pracownikom cywilnym wojska najserdeczniejsze 

życzenia, odnoszenia sukcesów zawodowych  oraz stałej gotowości żeby nas 

obronić. 

Dodał, że następna sesja planowana jest na dzień 30 października br.  

 Innych wolnych wniosków nie wniesiono.  

 

Ad.18.  

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

obrady XXX sesji Rady Powiatu w Suwałkach o godz. 14.30 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

               

                                                                                    PRZEWODNICZĄCY RADY  

                                                                                             /-/ Grzegorz Mackiewicz 
Protokołowała: 
/-/ Monika Szczerbowska 

                                                              
 


